



تعيم صحفي

الصادر من المجموعة للرعاية الطبية (ش.م.ع.ق.)

بتاريخ 17 فبراير 2026

المجموعة للرعاية الطبية تحقق صافي أرباح 76,011,600 ريال قطري بنهاء العام 2025 وبنمو 26.6% مقارنة مع العام 2024

ويقر المجلس رفع توصية للجمعية العامة العادلة لتوزيع أرباح بنسبة 22% نقداً

من القيمة الإسمية للسهم، أي بواقع 0.22 ريال قطري لكل سهم

اجتمع مجلس إدارة المجموعة للرعاية الطبية (ش.م.ع.ق.) ظهر يوم الثلاثاء الموافق 17 فبراير 2026 بعد جلسة تداول بورصة قطر برئاسة سعادة الشيخ/عبدالله بن ثاني بن عبدالله آل ثاني - رئيس مجلس الإدارة، وناقش البيانات المالية للشركة عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 مع تقرير مدقق الحسابات الخارجي المستقل؛ وصادق علهمما.

وأعلن مجلس إدارة الشركة أن صافي الأرباح للشركة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 قد بلغت 76,011,600 ريال قطري مقارنة بـ 60,056,920 ريال قطري في السنة الماضية؛ وانعكس ذلك على العائد على الأسهم حيث بلغ 0.270 ريال قطري لكل سهم مقارنة بـ 0.213 ريال قطري لكل سهم في السنة الماضية؛ وبناءً على ما تقدم قرر المجلس رفع توصية للجمعية العامة العادلة لتوزيع أرباح نقدية بنسبة 22% من القيمة الإسمية للسهم، أي بواقع 0.22 ريال قطري لكل سهم.

وجاء هذا النمو بعد الإنتهاء من الإطفاء الكامل لجميع خسائر فرع عيادات الوكرة ووحدة الحالات المستعجلة في العام 2024 الأمر الذي انعكس إيجاباً على الأداء للعام 2025.

وأوضح سعادة الشيخ/عبدالله بن ثاني بن عبدالله آل ثاني - رئيس مجلس الإدارة، بأن هذا النمو يعد إنجازاً كبيراً بفضل جهود مجلس الإدارة وجهود الإدارة التنفيذية وجميع الموظفين، فقد تحقق هذا النمو على الرغم من التحديات الاقتصادية وبعض التغيرات السياسية وعلى الرغم من تقلبات وتغيرات السوق ودخول منافسين جدد كمقدمي خدمات رعاية صحية في القطاع الصحي وغيرها من التحديات التشغيلية التي واجهت الشركة خلال العام ومنها بعض المشاكل التشغيلية مع بعض شركات التأمين في الربع الأخير من العام 2025.

وأضاف سعادة رئيس المجلس انه كان لاستراتيجية الشركة الدور الفعال في تحقيق هذا الأداء فقد شهدت أنشطة الشركة ولله الحمد استقراراً ملحوظاً وذلك بفضل تطبيق الشركة لخططها الاستراتيجية بحوانها المختلفة والتي ساهمت في تحسين الأداء التشغيلي والمالي وفي الحفاظ على أعداد الضيوف والماراجعين والذين تم استقطابهم بفضل جودة الخدمات المقدمة والجذب الطبي التسويقية المبتكرة التي روج لها المستشفى الأهلي ونالت على اهتمام المواطن والمقيم من حيث تنوعها وشموليتها وسعرها المناسب والتنافسي في ضوء المتغيرات المستمرة في سوق موفرى الخدمة ودون المساس بجودة الخدمات وسلامة المريض؛ وتم الحفاظ على أعداد المراجعين بالرغم من تراجع عدد المرضى من أحد العقود الأساسية الذي تأثر بالأوضاع السياسية عالمياً وبالمنطقة؛ كما كانت لاستراتيجية الشركة باستحداث واستخدام تقنيات جديدة في المستشفى الأهلي أثراً في جذب المراجعين نظراً لدقها وسرعتها؛ ومن ضمنها إطلاق أول جهاز تصوير محوري طبقي فوتوني في القطاع الخاص بالشرق الأوسط.

وأوضح السيد/ خالد العمادي، الرئيس التنفيذي لشركة المجموعة للرعاية الطبية بأن الشركة تعتمد خلال العام 2026 متابعة تطبيق الخطط الاستراتيجية للتوسيع والنمو واستقطاب شريحة أوسع من المراجعين وأضافة خدمات جديدة لغسيل الكلي حيث تقوم الشركة حالياً بالتجهيز لافتتاح قسم متكمال لغسيل الكلي في المستشفى الأهلي، ومن المتوقع قبل منتصف العام 2026 تسليم باقي مشروع توسيعة غرفة العمليات وغرفة الولادة ليضم بعد انتهاءه 8 غرف عمليات مجهزة بأحدث الأنظمة المترابطة رقمياً و 8 غرف ولادة.

وفي ذات السياق، أضاف السيد جمال حماد، نائب الرئيس التنفيذي للمستشفى الأهلي والمجموعة للرعاية الطبية أنه قد تم الانتهاء من مشروع توسيعة عيادات الأنف والأذن والحنجرة والأسنان والعلاج الطبيعي وقسم الطعام حيث سيتم خلال الربع الأول من هذا العام نقل هذه العيادات لمبنى الجديد (ج) الذي تم الانتهاء من تجهيزه بأعلى المعايير والأنظمة التقنية الحديثة.

وأضاف انه تم مؤخراً طرح مناقصة توسيعة عيادة الطوارئ والعيادات الخارجية والمعروفة بـالمبني (د) التابع للمستشفى الأهلي، ويتوقع إخاله هذا العطاء في الربع الأول من العام 2026.

--- نهاية التعميم ---



Press Release
Issued by Medicare Group (Q.P.S.C.)
February 17, 2026

Medicare Group (Q.P.S.C.) achieves Net Profits of QR 76,011,600 by the End of 2025 with a growth of 26.6% compared to 2024

The Board of Directors recommends distributing dividends of 22% in cash from the nominal value of the share, equivalent to QR 0.22 per share

The Board of Directors of the Medicare Group(Q.P.S.C.) met on Tuesday February 17, 2026, after the Qatar Stock Exchange trading session, chaired by His Excellency Sheikh Abdullah Bin Thani Bin Abdullah Al Thani – Chairman of the Board; they discussed the financial statements for the year ended December 31, 2025, along with the independent external auditor's report, and approved them.

The Board of Directors announced that the Company's net profit for the year ended 31 December 2025 amounted to QR 76,011,600, compared to QR 60,056,920 in the previous year. This was reflected in the earnings per share, which amounted to QR 0.270 per share, compared to QR 0.213 per share last year. Based on the foregoing, the Board resolved to recommend to the Ordinary General Assembly the distribution of cash dividends at a rate of 22% of the nominal share value, equivalent to QR 0.22 per share.

This growth follows the full write-off of all losses related to the branch of Al Wakrah Clinics and Urgent Care Unit in 2024, which positively impacted the Company's performance during the financial year 2025.

H.E. Sheikh Abdullah bin Thani bin Abdullah Al Thani – Chairman of the Board – stated that this growth represents a notable achievement attributable to the efforts of the Board of Directors, the executive management, and all employees. This performance was achieved despite economic challenges, certain political developments, market volatility, the entry of new healthcare service providers into the sector, and other operational challenges faced by the Company during the year, including certain operational issues with some insurance companies in the fourth quarter of 2025.

He further noted that the Company's strategy played a fundamental role in achieving this performance. The Company's activities witnessed notable stability, driven by the implementation of its comprehensive strategic plans, which contributed to enhancing both operational and financial performance. This was further evidenced by retaining the number of Guests and patients attracted by virtue of the quality of services provided and the innovative medical marketing packages promoted by Al-Ahli Hospital. These packages received strong interest from citizens and residents alike in terms of their diversity, comprehensiveness, and competitive pricing, without compromising service quality or patient safety.

The retention of patient numbers was achieved despite a decline in patient volumes under one of the Company's core contracts, which was affected by global and regional political developments. Moreover, the Company's strategy of introducing and utilizing advanced technologies at Al-Ahli Hospital significantly contributed to attracting patients due to their precision and efficiency, including the launch of the first photon-counting computed tomography (CT) scanner in the private sector in the Middle East.

Mr. Khalid Al-Emadi, Chief Executive Officer of Medicare Group, stated that during 2026 the Company intends to continue implementing its strategic expansion and growth plans, targeting a broader segment of Guests and introducing new services, including dialysis. The Company is currently preparing to inaugurate a fully integrated dialysis unit at Al-Ahli Hospital. It is also expected that, before mid-2026, the remaining phases of the operating theatre and delivery room expansion project will be completed and delivered, bringing the total number upon completion to eight fully digitally integrated operating theatres and eight delivery rooms.

In the same context, Mr. Jamal Hammad, Deputy CEO of Al-Ahli Hospital and Medicare Group, added that the expansion project of the ENT, dental, physiotherapy, and orthopedic clinics has been completed. These clinics will be relocated during the first quarter of this year to the new Building (C), which has been equipped in accordance with the highest standards and advanced technological systems.

He further noted that a tender has recently been floated for the expansion of the Emergency Department and outpatient clinics, known as Building (D), at Al-Ahli Hospital, and the award of this tender is expected during the first quarter of 2026.

--- End of Press Release ---